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FOLKLORŞÜNASLIQ MƏSƏLƏLƏRİ * ВОПРОСЫ ФОЛЬКЛОРИСТИКИ * FOLKLORE

MÜƏLLİFLƏRİN NƏZƏRİNƏ!

«Folklorşünaslıq məsələləri» məcmuəsi hələlik ildə 1 dəfə nəşr olunur. Hər cilddə Azər
baycan dili ilə yanaşı, türk, rus, ingilis və alman dillərində məqalələrin nəşri planlaşdırılır. 
Müəlliflər redaksiyaya bu dillərdə məqalələri Times New Roman 14 №-li şriftlə, həm çap, həm 
də elektron variantda təqdim etməlidirlər. Məqalələr açar sözlər, Azərbaycan, rus və ingilis dil
lərində xülasələrlə birlikdə qəbul edilir. Ədəbiyyat siyahısı həm də ingilis dilində verilməlidir.

ВНИМАНИЮ АВТОРОВ!

Сборник «Вопросы фольклористики» издается раз в год. В каждом томе планируется 
публикация статей, наряду с азербайджанским, также на турецком, русском, английском 
и немецком языках. Авторы должны представить в редакцию распечатку и электронный 
вариант статьи на этих языках, набранную шрифтом Times New Roman, 14. Принимают-
ся статьи с ключевыми словами, краткими аннотациями на азербайджанском, русском и 
английском языках. Список литературы также должен быть продублирован на англий-
ском языке. 

TO AUTHORS’ ATTENTION!

The Folklore collection is printed once a year. The publication of articles, along with 
Azerbaijani, also in Turkish, Russian, English and German languages is planned in each volume. 
Authors should present to edition printed and electronic variants of articles on these languages, 
typed by font Times New Roman, 14 size. There are accepted articles with keywords, summaries 
in the Azerbaijani, Russian and English languages. The references also should be duplicated in 
English. 


